
 

14 Vragenuur 22 september  
 

Actuele vraag  

D66 Rijswijk wil extra steun voor cultuursector in Rijswijk 

 

Cultuur geeft ons leven kleur, juist in deze coronacrisis. Het zorgt voor ontmoeting en ontplooiing 

ook al ziet dat er tijdelijk wat anders uit in onze anderhalve meter samenleving. De culturele sector is 

echter onevenredig hard getroffen. En de hardste klap komt nog, doordat theaters veel minder 

plaatsen beschikbaar hebben en veel vouchers hebben uitgegeven. In de Rijswijkse Schouwburg is 

komend theaterseizoen bijvoorbeeld maar voor 150 bezoekers plaats i.p.v. 700. En bovendien zijn er 

al veel vouchers uitgegeven. Ook Trias heeft minder omzet door een kleiner aantal aanmeldingen en 

minder cultuuronderwijs op scholen. Tot nu toe heeft de gemeente uitstel van betaling van huren 

gegeven, maar er is meer nodig om de culturele sector te kunnen laten overleven in Rijswijk. De 

wethouder heeft in juni zelf het initiatief genomen om in juni samen met andere gemeenten een 

brandbrief te sturen naar de provincie, waardoor de provincie uiteindelijk € 3 mln subsidie ter 

beschikking heeft voor ondersteuning aan de lokale culturele sector en ook het Rijk heeft extra 

middelen ter beschikking gesteld aan gemeentes. D66 Rijswijk wil graag weten hoe deze middelen 

worden ingezet. Daarom heeft D66 Rijswijk de volgende vragen: 

 

1. Op 28 mei kondigde Minister Van Engelshoven een steunpakket aan waarbij gemeentes € 60 

via het gemeentefonds kregen voor de ondersteuning van de lokale culturele infrastructuur. 

Wat heeft het college hiermee concreet gedaan? Is dit daadwerkelijk gebruikt om de 

culturele sector te ondersteunen? Zo nee, waarom niet? 

2. Mede door de steun van wethouder Besteman is er Noodsteunfonds culturele sector Zuid-

Holland 2020 opgezet. Als Rijswijk zouden we daar € 75,000 kunnen aanvragen tussen 25 

september en 2 oktober en later in november nog eens maximaal € 56,250. Gaat Rijswijk dit 

daadwerkelijk aanvragen en waarvoor?  

3. De culturele instellingen hebben uitstel van de huur gekregen, maar geen afstel. Op basis van 

gesprekken met de grote culturele instellingen zouden zij het meest gebaat zijn bij 

kwijtschelding van de huur, zodat ze de komende periode kunnen overbruggen. Wil het 

college de rijksgelden uit het tweede hulppakket van € 150 mln voor cultuur (geoormerkt) 

mede inzetten om deze huurkwijtschelding van de Schouwburg, Trias en het Rijswijks 

Jeugdtheater door te voeren voor 2021? 

4. Welke andere plannen heeft het college met de steungelden van dit tweede steunpakket van 

Minister Van Engelshoven om de culturele sector toekomstbestendiger te maken door 

bijvoorbeeld te investeren in digitalisering en nieuwe innovatieve concepten? Wil het college 

hiervoor het overleg aangaan met de cultuursector om op korte termijn een Plan van Aanpak 

te maken? 

 
 
Martine Koopman 
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D66 Rijswijk wil de volgende vragen stellen: 

 

 
Door de corona crises hebben de sportverenigingen in Rijswijk het financieel moeilijk. Verenigingen 
zien vooral de inkomsten uit de horeca en de sponsoring door lokale bedrijven verder terug lopen.  

 
Vindt de wethouder vitale sportverenigingen van belang en hoe gaat de wethouder deze 
verenigingen verder ondersteunen.  
  
Sommige sportverenigingen teren op dit moment in op hun reserves terwijl zij hiermee andere 
dingen wilde gaan doen. Een aantal verenigingen hebben geen reserves en is al in de financiële 
problemen gekomen. De gemeente heeft tot nu toe de huurgelden van een aantal maanden 
teruggegeven aan de huurders en financiert dit door middel van de landelijke bijdrage van de 
overheid.  
 
Is de wethouder bereid om de subsidie van het nationaal sportakkoord, flexibel in te zetten, 
bijvoorbeeld voor ledenbinding en het ondersteunen van de besturen bij de bedrijfsvoering.  
  
De sportverenigingen denken zelf ook na over hoe zij financieel gezond kunnen worden, er wordt 
gezocht naar nieuwe inkomstenbronnen of er wordt gedacht aan het verhogen van de contributie. 
Enkele denken er ook over na om bepaalde voorzieningen die veel geld kosten te gaan schrappen.  
Wil de wethouder nagaan in hoeverre, bijvoorbeeld het uitstellen van renovaties en andere 
geldstromen ingezet kunnen worden bij het in leven houden van de verenigingen? 
  
D66 vindt het voortbestaan van Rijswijkse sportverenigingen en organisaties van groot belang. 
Sportverenigingen hebben een grote bijdrage aan een gezond een verbonden Rijswijk. Deze 
belangrijke maatschappelijke rol wordt door de verenigingen al jaren met verve vervuld. 
 

Rens Veerman 


